
ابراهیم داروغه زاده، معاون اسبق نظارت و 
ارزشیابی سازمان سینمایی با اشاره به رازورمز 
فیلم های توقیفی در دوران مسئولیت خود بیان 
کرد که برای اجرای قانون بارهاوبارها به دادگاه 
احضار شدم. هفتمین برنامه از سری نشست های 
»سینمای ایران در دهه ۹۰« با عنوان »بررسی 
نظارت و ممیزی در سینمای ایران طی دهه ۹۰« از 
سلسله نشست های »دوشنبه های سینما« در لایو 
اینستاگرام خانه هنرمندان ایران برگزار شد. کیوان 
کثیریان مجری و کارشناس برنامه در ابتدای این 
نشست ۱۴ ضابطه و بند شورای صدورپروانه نمایش 
فیلم را خواند. در ادامه ابراهیم داروغه زاده؛ معاون 
اسبق شورای نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی 
عنوان کرد: از ۲ منظر می توان درباره ماجرای ممیزی 
بحث کرد. نخست از منظر آیین نامه ها؛ اساسا قوانین 
در کشورها قراردادهایی اجتماعی هستند که 
براساس هنجارها و قواعد اجتماعی تنظیم شده اند 
و می توانند به مرور زمان دستخوش تغییر و به روز 
شوند. در ایران نیز این اتفاق افتاده است. برای مثال 
تا ۱۵ سال پیش شاید اعتیاد جرم بود اما اکنون 
به عنوان بیماری شناخته می شود. داروغه زاده درباره 
ترکیب اعضای شورای نظارت و ارزشیابی در دوره 
مسئولیت خود بیان کرد: در دوره مسئولیت من 
همه اعضای شورای ۹ نفره مورد وثوق نظام بودند و 
شاید نمی شد هم سوتر از این ترکیب پیدا کرد. با این 
وجود در همین ۲ سال مشکلات زیادی با خروجی 
تصمیمات شورا از سوی نهادهای غیردولتی داشتیم. 
وقتی شورایی بسته تر نسبت به نیازهای سینمایی 
سرکار می آیند و نهادهایی خارج از دولت هستند 
که تصمیمات همین شورای بسته را برنمی تابند، 
اوضاع برای سینما سخت می شود. داروغه زاده درباره 
اختیارات معاون نظارت و ارزشیابی در قبال شورای 
پروانه ساخت و میزان پاسخگو بودن او به نهادهای 
ناظر بیرون از حیطه دولت و سازمان سینمایی 
توضیح داد: در وهله اول جدا از آیین نامه صدور مجوز 
نمایش فیلم که خود تفسیربردار و دچار مشکل 
است، ساختار اجرایی آیین نامه نیز مشکل دارد. 
به هر حال سینما را ما اختراع نکرده ایم و بنابراین 
می توانیم از کشورهای غربی در بحث ساختارهایشان 
الگو بگیریم. برای مثال در آمریکا آثار سینمایی 
ضمن اینکه منافع ملی شان را تامین کرده، فرهنگ 
آمریکایی را نیز ترویج می کند اما در ایران ممیزی ها 
به شکلی کنترلی پیوسته اضافه می شود. در ادامه 
این گفت وگو، کثیریان با اشاره به برخی از فیلم های 
توقیفی سینمای ایران نظیر »خرس«، »مادر قلب 
اتمی«، »عصبانی نیستم«، »رستاخیز«، »کاناپه«، 
»تاکسی«، »رحمان ۱۴۰۰«، »عنکبوت« و… که 
مشکلاتشان حل یا حل نشده باقی مانده است، از 
داروغه زاده پرسید: »آیا این فیلم ها براساس آیین نامه 

واقعا دچار مشکل هستند یا نه؟«.
 به لطف کرونا تبرئه شدم

معاون اسبق نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی 
در پاسخ بیان کرد: فیلم های مشکل دار اگر از اساس 
پروانه ساخت نداشته باشند و در این چرخه قرار 
نگرفته باشند، صرفنظر از اینکه قانون پروانه ساخت 
درست است یا نه، کار غیرقانونی کرده اند. به هرحال 

سازندگان آنها پروانه ساخت نگرفته اند یا نخواسته اند 
که بگیرند، اما در ۲ سال فعالیت من در سمت معاونت 
تعدادی از فیلم ها پروانه ساخت داشتند و در پروانه 
نمایش به مشکل خوردند که سعی کردیم در تعامل 
با اعضای شورا و نهادهای بیرون از دولت مسائل را 
حل کنیم اما این مذاکره و چانه زنی راه حل درستی 
نیست. چرا اعضای شورا باید از بخش هایی برای 
اعطای مجوز به یک فیلم تحت فشار قرار بگیرند؟ 
خود من برای اجرای قانون بارهاوبارها به دادگاه 
احضار شدم. من برای ۳۵ فیلم که در دو سال اکران 
شده بود، متهم بودم و بعد از ده ها جلسه دادگاه ۲۸ 
اسفند ۹۸ به لطف کرونا تبرئه شدم. وی در پاسخ 
به اینکه آیا در دفاعیات خود به اعضای شورای 
نظارت و ارزشیابی که همگی مورد قبول و تایید 
نظام بوده اند، ارجاع داده است یا نه، بیان کرد: قطعا 
برای حل مشکل هریک از فیلم ها چه توقیفی ها و 
چه فیلم هایی که اکران شدند، همه مسائل توضیح 
داده می شود؛ برای مثال اینکه اعضای شورا موجه 
و مورد قبول نظام هستند یا فیلم ها مساله ندارند 
و به ما گفته می شد برای آنها هم فکری می کنیم و 
برای تک تک اعضای شورا هم پرونده سازی می شد. 
داروغه زاده ادامه داد: متاسفانه بدبینی به سینما زیاد 
است و نهادهای مختلف به خود اجازه می دهند 
برداشت های مختلف کنند. برای مثال درباره نمایش 
فیلم »متری شش و   نیم« ۲ بار نامه زده شد که دبیر 
جشنواره فیلم فجر نباید آن را نمایش دهد اما من 
تحت هر شرایطی فیلم را نمایش دادم و شاید اگر 
در جشنواره اکران نمی شد، هیچوقت دیگری هم 
اکران نمی شد. اتفاقا بعداز نمایش آن مشخص شد 
اصلا مشکلی وجود نداشته است. متاسفانه شرایط 
مشکل سازی برای فیلم ها این طور است که معمولا 
یک یا دو کارشناس از یک نهاد فیلم را می بینند 
و برای مافوق خود تعریف می کنند و انگار در این 
فضا همه کارشناس کدگشایی فیلم های سینمایی 
شده اند. وی درباره میزان مقاومت وزیرارشاد در 
برابر این فشارها و حمایت از معاونت شورای نظارت 
و ارزشیابی تصریح کرد: به تبع وقتی دولتی منسوب 
به اصلاح طلب سرکار بیاید، نگاه بدبینانه به طور 
اتوماتیک به ویژه در حوزه فرهنگ و هنر به تصمیمات 
ایجاد می شود. فرهنگ حوزه ای حاکمیتی در ایران 
است و سیاست گذاری آن از آن سمت انجام می شود. 
نهادهای حاکمیتی انتظاراتی از دولت دارند که وقتی 
دولتی به ظاهر ناهمسو با رویکردهایشان روی کار 
می آید، ناخواسته فشارهای بیرون از دولت بر آن 
بیشتر می شود. برای مثال در دوره آقای شمقدری 
فشارها کمتر و دست او برای حل مشکل بسیاری از 

فیلم ها بازتر بود.
 ماجرای  توقیفی ها به کجا رسید؟

بخش دیگر نشست به توضیحات داروغه زاده 
درباره برخی فیلم های توقیف شده و نحوه حل یا 
دلایل حل نشدن مشکلاتشان در دوره مسئولیتش 
اختصاص یافت. وی درباره فیلم »خرس« ساخته 
خسرو معصومی و مسائلش توضیح داد: فیلم 
»خرس« را به شورای بازبینی دادم اما مالک آن 
موسسه رسانه های تصویری بود و متولی برای 
پیگیری پخش آن وجود نداشت تا فیلم نمایش داده 

شود. وگرنه مشکل فیلم قبل از دوره مسئولیت من 
حل شده بود اما موسسه به عنوان مالک فیلم باید 
پیگیر دریافت مجوز نمایش فیلم می شد. داروغه زاده 
درباره ممیزی فیلم »شیفتگی« ساخته علی زمانی 
عصمتی نیز عنوان کرد: بسیاری از این فیلم ها به دلیل 
اینکه پیگیری پخش نداشت و این پخش است که 
باید درخواست مجوز بدهد و مشکل فیلم را حل کند، 
اکران نشدند. متاسفانه مرور زمان باعث شده تا کسی 
پیگیر نمایش این فیلم ها نباشد. در دوره مسئولیت 
من رقابت بر سر پردیس ها و رکوردهای فروش بود و 
یکی از مسائل ما مجاب کردن پردیس ها برای اکران 
فیلم های بودجه پایین بود. براساس آیین نامه فعلی 
هم، به نوعی همه فیلم ها از توقیفی تا »جدایی نادر 
از سیمین« هم می توانند اکران شوند و هم نشوند. 
در این مقطع این مدیران و اعضای شورا هستند 
که می توانند کمک کنند تا مشکل فیلم حل شود. 
یادم است روزرفتن من به سازمان سینمایی، فیلم 
»ساعت ۵ عصر« مهران مدیری قرار بود اکران شود. 
به من زنگ زدند که نهادی امنیتی باید این فیلم را 
ببیند. در حالی که فیلم پروانه نمایش داشت اما 
آنها می گفتند نکته ای در فیلم وجود داشته که به 
فیلمساز هم تذکر داده شده است و باید حل شود. این 
آخرین باری بود که من اجازه دادم فیلمی را به غیر 
از اعضای شورای پروانه نمایش، دیگران ببینند اما 
گویا این روال پیش از این مرسوم بوده است. اتفاقا با 
فیلم هم مخالفت و بعدا مشکلش حل شد. در حالی 
که فیلم »ساعت ۵ عصر« واقعا مشکلی نداشت. وی 
درباره حل مشکل فیلم های »عصبانی نیستم« رضا 
درمیشیان و »آشغال های دوست داشتنی« محسن 
امیریوسفی ادامه داد: وزیر وقت دکتر صالحی امیری 
آن زمان قول داده بود مشکل فیلم های توقیفی را 
حل می کند و حل این مشکل به مطالبه عمومی 
سینماگران تبدیل شده بود. جلسات زیادی برای 
حل مشکل اکران »آشغال های دوست داشتنی« 
داشتیم. زیرا سیستم های امنیتی نیز با فیلم موضع 
داشتند و توانستیم به تدریج و باسختی مشکلات 
آن را حل کنیم. ابتدا شورا باید مجوز می داد. بعد 
فیلم بازبینی می شد و بیرون از سینما نیز برای 
نمایش اش مشکلاتی بود که با چانه زنی و پرونده دار 
شدن مان برطرف شد. دبیر جشنواره فیلم »سلامت« 
بیان کرد: نگاه بدبینانه به سینما و ممیزی قوی و 
غامض، اصلا قابلیت همراهی با نیاز امروز سینما را 
ندارد. آیین نامه شورا باید در ابتدا به روز و موارد آن 
تعدیل و آیتم هایش کم شود. همچنین در اختیار 
فیلمسازان قرار بگیرد و با کمک اهالی سینما به روز 
شود. هیات منصفه ای نیز لازم است تشکیل شود که 
بعد از نمایش فیلم در صورت تخطی فیلم به تخلف 
رسیدگی کند و همچنین آیین نامه ای باشد که به 
این تخلف بپردازد.داروغه زاده در پاسخ به سوال 
کیوان کثیریان درباره فیلم هایی که تلاش اش 
برای رفع مشکل شان به نتیجه نرسید، عنوان کرد: 
دو فیلم از عبدالرضا کاهانی با عنوان »وقت داریم 
حالا« که در فرانسه ساخته بود، در دوره مسئولیت 
من مجوز »هنروتجربه« و فیلم »ما شما را دوست 
داریم خانم یایا« در این دوره مجوز نمایش گرفتند 
اما فیلم »ارادتمند؛ نازنین بهاره تینا« قبل از حضور 
من توسط شورای نمایش فیلم رد شده و آقای ایوبی 
و وزیر وقت آقای جنتی موافق اکرانش نبودند. حتی 
فیلم با اعتراض تهیه کننده به شورایعالی نمایش نیز 

رسیده بود و آنها نیز به اتفاق مخالف اکرانش بودند.
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سیدابراهیم عامــریــان تهیه کننده 
کارگــردانــی  بــه  »دینــامیــت« 
مسعود اطیابی ضمن شوخی دانستن 
از سوی  تضمین های مطــرح شــده 
که  کرد  تاکید  سینمایی،  ســازمان 
همچنان حاضر به اکران این فیلم نیست. 
عامریان اظهارکرد: واقعیت این است 
در شرایطی که فیلم ها فروشی در گیشه ندارند، ما هم تمایلی 
به اکران فیلم خود نداریم. بالاخره ما در مقام سازندگان فیلم 
»دینامیت« برای تولید آن هزینه کرده ایم و اگر در شرایط فعلی 
تن به اکران آن بدهیم، اتفاق بدی که برای فیلم های دیگر در طول 
یک سال ونیم گذشته افتاده است، برای فیلم ما هم رخ می دهد. 
این مشکلی اصلی ماست؟ این تهیه کننده با طرح این چالش که 
»چرا باید حاضر به سوخت سرمایه خود بشویم؟« توضیح داد: در 
چنین شرایطی ترجیح می دهیم همچنان منتظر بمانیم تا ببینیم 
چه اتفاقی در آینده رخ خواهد داد. تا همین امروز یک سال ونیم 
است که صبر کرده ایم، بازهم صبر می کنیم. وی درباره اینکه 
»دینامیت« همواره به عنوان یکی از فیلم هایی مطرح بوده است 
که در شرایط فعلی می تواند نجات دهنده گیشه سینماها باشد، 
درباره شرایط مدنظر خود به عنوان تهیه کننده برای قبول اکران 
فیلمش گفت: ما اساسا تمایلی به اکران در این شرایط نداریم چرا 
که قطعا فیلم دیده نخواهد شد، ما فیلم ساخته ایم تا مخاطب 
آن را تماشا کند. وقتی مخاطب حاضر نیست در این شرایط به 
سینما بیاید، ما چرا باید تن به اکران فیلم بدهیم؟ عامریان درباره 
خبرهای غیررسمی منتشرشده مبنی بر مذاکره مسئولان سازمان 
سینمایی با او و صاحبان چند فیلم کمدی دیگر برای ارائه تضمین 
و جلب رضایت به اکران فیلم هایشان افزود: مذاکره ای با ما صورت 
نگرفته و ما هم تنها اخبار رسانه ها را در این زمینه شنیده ایم. اینکه 
قرار است به فیلم ها ۲ تا ۳ میلیارد تومان به عنوان تضمین بدهند 
بلکه راضی به اکران در این شرایط بشوند؛ اینها را شنیده ایم اما 
هیچ مذاکره ای تا با ما نشده است. وی تاکید کرد: در همین حد 
اخبار غیررسمی هم به نظرم این ارقام تضمینی از سوی سازمان 
سینمایی، برای فیلم هایی مانند فیلم ما که در شرایط عادی 
ظرفیت فروش ۳۰ تا ۴۰ میلیارد تومانی دارند، یک شوخی است! 
به همین دلیل حتی در صورت طرح این پیشنهاد هم حاضر به 

اکران فیلم خود نیستیم.
 دخل وخرج  سینماداران  باهم نمی خواند

این تهیه کننده سینما ادامه داد: هر تهیه کننده ای بالاخره برای 
فروش فیلمش انگیزه دارد و اینگونه نیست که برخی معتقد باشند 
که فیلمشان قرار نیست فروشی داشته باشد و به همین دلیل تن 
به اکران در شرایط فعلی بدهند! من نوعی در مقام تهیه کننده 
براساس عملکرد فیلم های قبلی ام در گیشه، انتظاری از فیلم خودم 
دارم و در هر شرایطی حاضر به تن دادن به ریسک اکران آن نیستم. 
عامریان درباره دوساله شدن بحران سینماها در شرایط کرونایی 
توضیح داد: این شرایط حاصل نبود مدیریت مناسب است. ارشاد 
حمایت هایی هم در این دوران داشته اما مدل حمایت ها درست 
نبوده است. آمدند مثلا ۱۰ فیلم را اکران کــردند و بعد بــرای 
هــرکــدام ۱۰۰ میلیون یا ۳۰۰ میلیون کمک درنظر گرفتند، 
در حالی که برخی از این فیلم ها آثاری بودند که احتمالا در شرایط 
عادی هم فروش چندانی نداشتند. وقتی این ترکیب فیلم روی 
پرده می رود معلوم است چه اتفاقی در سالن ها می افتد و از سویی 
پول صرف شده برای حمایت هم هدر می رود. هیچ اتفاقی هم 
برای احیای سینماها رخ نمی دهد. حرف ما از ابتدا این بود که 
به جای حمایت خرد از ۱۰ فیلم، بیایید این مبلغ را جمع کنید 
و به ۲ فیلم خوب بدهید که حداقل بتوانند مردم را به حضور در 
سینماها ترغیب کنند. این اتفاقی است که تا به امروز رخ نداده 
است و شاهد نتیجه آن هم هستیم. این تهیه کننده سینما درباره 
تهدید سینماداران به تعطیلی در صورت عدم ورود فیلم جدید به 
چرخه اکران هم گفت: از نگاه من، سینماها بیش از یکسال است 
که تعطیل هستند. شرایط امروز سینماها هم اسمش تعطیلی 
است. حتی تعطیلی مطلق و کامل می تواند به نفع سینماداران 
هم باشد. سینماداران در شرایط فعلی اذیت می شوند، چرا که 
دخل و خرج شان باهم نمی خواند. بانی رفع این معضل هم سازمان 
سینمایی است. وی در پایان تاکیدکرد: مردم همین امروز هم در 
صورت اکران فیلم خوب به سینما می آیند اکران فیلم بد در این 
شرایط یک آسیب مضاعف به همراه دارد و آن اینکه مردمی که 
تصمیم به حضور در سالن سینما می گیرند را هم دلسرد می کند.

»حامدهمایون«
بازیگرشد

مجمــوعه طنــز »حــالا 
بــرعـکــس« بــا حــضــور 
حامد همایون، خواننده پاپ 
برای پــخش از شبکه نسیم 
ساختــه شــد. رامبد جوان 
در صفحه شخصی خود در 
فضای مجازی این خبر را اعلام 
کرده و در ادامه آن آورده است: 
این سریال که در استودیوی 
برنامه »خندوانه« ضبط شده، 
به کارگردانی محمود کریمی و 
تهیه کنندگی سیدعلی احمدی 
تولید شده است. حامد همایون، 
خواننده پاپ در اولین تجربه 
بازیگری خود مقابل دوربین این 
سریال طنز رفته است، »حالا 
برعکس« هر شب ساعت ۲۱ 
پخش شده و تکرار آن ساعت 
۲:۰۰، ۹ و۱۴ از شبکه نسیم به 

روی آنتن  می رود.

»کاظمسیاحی«
در»جزیره«

کاظم سیاحی بازیگر جدید 
سریال سیروس مقدم است 
که مقابل دوربین »جزیره« 
رفته است. طبق اعلام روابط 
عمومی سریال »جزیره«، کاظم 
سیاحی به عنوان جدیدترین 
بازیگــر ســریال »جزیره« به 
این ســریال نمایش خانگی 
پیوست. کاظــم سیاحی که با 
بازی در فیلم ها و سریال های 
مطرحــی، چــون »جهان با 
من برقص«، »طبقه هساث« 
و »لیســانسه ها« مخاطبان 
زیادی را با خود همراه کرده 
است حــالا به جمع بازیگران 
»جزیره« اضافه شده است تا در 
عرصه بازیگری تجربه متفاوتی 
را پشت سر بگذارد. فیلمبرداری 
»جزیره« جدیدترین ساخته 
ســیروس مقــدم خالق آثار 
مطرحـی همچون »پایتخت« 
بــا فـــیــلــمــنــامــه ای 
از علی طالب آبادی در جزیره 
کیش ادامه دارد و به زودی از 
فیلیمو پخش می شــود. این 
سریال به تهیــه کــننــدگی 
منوچهر محمدی و امیرحسین 
حیدری ساخته مــی شود و 
ایــن حــضــور  از  پــیش 
محمــدرضا فروتن، هنگامه 
امیر  قاضیانی، میترا حجار، 
مقاره، غزل شاکری و حسام 
منظور در این سریال قطعی شده 
و دیگر بازیگران این سریال 

به زودی معرفی می شوند.

سیدابراهیم عامریان تهیه کننده: 
حاضر به سوزاندن »دینامیت« نیستم

روبــهرو 
مجید  واشقانی: 

 بازیگری »جمشیدی« 
از فوتبالش هم بهتر است

مجید واشقانی که همزمان 
در حوزه های اجرا و بازیگری 
را  مجری گری  است،  فعال 
کاری بسیار دشواری می داند 
یک  که  می شود  یادآور  و 
مجری برای اینکه در دل مردم 
بنشیند، نیازمند به کارگیری 
ابزار یا همان اطلاعات و کلماتی است که از دانش بالای 
او نشأت می گیرد. واشقانی همچنین توضیح داد: 
مجری علاوه بر اینکه باید خودش باشد و اینکه چقدر 
این خود فردبودن، به دل مردم می نشیند، باید از دانش 
کافی برخوردار باشد. مجری گری فرای بازیگری دانش 
می خواهد و این دانش به لحاظ اطلاعات و کلماتی 
است که از طریق مطالعه به دست می آید و البته خیلی 
از مجریانمان این ویژگی را ندارند. او در پاسخ به اینکه 
آیا حضور همزمان در اجرا و بازیگری را برای خود یک 
ریسک تلقی نمی کند؟ ادامه داد: من هیچگونه مشکلی 
ندارم با اینکه که اگر کسی توانایی انجام کاری را دارد، 
علاوه بر تخصص اصلی خود انجام دهد. در حال حاضر 
بازیگران بزرگی در دنیا داریم که همزمان کار اجرا هم 
انجام می دهند. واشقانی درمورد ایفای نقش پژمان 
جمشیدی در فیلم ها و سریال ها، گفت: حتی بازیگری 
پژمان جمشیدی از از فوتبالش هم بهتر است؛ این چه 
ایرادی دارد. اگر فرد توانایی آن را داشته باشد. البته 
هنوز هم این معادلات هست که می گویند بازیگر نباید 
همزمان با تخصص اصلی خود، کار اجرا هم انجام دهد 
یا بالعکس؛ چراکه در ذهنیت تماشاگر تاثیر می گذارد، 
اما به نظر من این اتفاق صدمه ای نمی زند، به شرط 
اینکه به کاری که انجام می دهید، واقف باشید و علمش 
را داشته باشید. ضمن اینکه تعداد انگشت شماری از 
سوپراستارهای ما در سینما، از حوزه اجرا و بازیگری 
در تلویزیون، وارد سینما نشده اند. او درباره انتقادهایی 
که بعضا به اجرای بازیگران وارد می شود، تصریح کرد: 
در این مورد، مشکل از تهیه کننده هاست که گاهی 
بلد نیستند درست انتخاب کنند. فردی که نمی داند 
توانایی اجرا دارد یا خیر، به صرف اینکه دیده شده، در 
مقام مجری می آید و او نمی تواند اجرا کند و برنامه با 

سر به زمین می خورد.
 »ازسرنوشت«  درجا  نزند

بازیگر سریال »ازسرنوشت« با اعلام ساخت سری 
چهارم این مجموعه و اینکه چندماه از ساخت آن باقی 
مانده است، درباره این سریال افزود: در فصل جدید 
همان تیم قبلی به همراه چند بازیگر جدید مشغول 
کار هستند و  حتی از سه فصل قبل جذاب تر است. او 
دلایل اقبال مردم به سریال »ازسرنوشت« را قصه گو 
بودن دانست و ادامه داد: این قصه گوبودن را مردم 
دوست دارند. »ازسرنوشت« در سه فصل قبل توانست 
به مردم قصه بگوید بدون اینکه درجا بزند و الان هم 
دارد به مردم قصه می گوید و از این باب استقبال بسیار 
از آن شده است. بازیگر مجموعه های »انقلاب زیبا«، 
»ماتادور« و »میکاییل« که به نوعی در ایفای نقش 
پلیس در سریال های تلویزیونی رکورددار محسوب 
می شود، درباره دلایل تفاوت این نقش ها هم گفت: اگر 
با سریالی همکاری کنی که خوب باشد و از متن خوبی 
برخوردار باشد، شخصیتی که ایفا می کنی هم دیده 
می شود. در حال حاضر در فیلم ها و سریای هایمان 

به شدت از نداشتن فیلمنامه خوب رنج می بریم. 

خبــر 
 موافقت شورای ساخت 

با 6 فیلمنامه
شورای صدور پروانه ساخت در جلسه اخیر با 
6 فیلمنامه موافقت کرد. فیلمنامه های  »معلم« 
به تهیه کنندگی حسن علیمردانی، کارگردانی 
به  »دشت سبز«  آقایی،  رضا  نویسندگی  و 
علی  نویسندگی  و  کارگردانی  تهیه کنندگی، 
تورج  تهیه کنندگی  به  »بچه بچه«  قوی تن، 
اصلانی، کارگردانی ونویسندگی جابر رمضانی، 
»عموزادگان« به تهیه کنندگی ایرج تقی پور، 
کارگردانی دانش اقباشاوی و نویسندگی کریم 
نیکونظر، »رویاشهر« به تهیه کنندگی مصطفی 
مزرعتی حسن آبادی، کارگردانی و نویسندگی 
محسن عنایتی نوش آبادی و  »کوچه مروی« به 
تهیه کنندگی محمدعلی نجفی ، کارگردانی و 
نویسندگی محمدرضا عرب موافقت شورای ساخت 

سازمان سینمایی را اخذ کردند.

در یک گفت وگوی مجازی مطرح شد

 روایت »داروغه زاده« 
از فیلم های توقیفی

  بدبینی به سینما زیاد است 


